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 شركة فيلادلفيا الدولية للاستثمارات التعليمية
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 المهنيون العرب 
 أعضاء في رسل بدفورد الدولية

 الأردن 11192عمان  921879صندوق بريد: 

 (962) 6 5151125تلفون: 

 (962) 6 5151124فاكس: 

 arabprof@apcjordan.com: البريد الإلكتروني
 

 

 

 

 

 

 

 لمختصرة ا القوائم المالية المرحلية حول مراجعةتقرير 

 

 

 

 رئيس وأعضاء مجلس الإدارةالسادة 

 شركة فيلادلفيا الدولية للاستثمارات التعليمية المساهمة العامة

 المملكة الأردنية الهاشمية -عمان 

 

 

 مقدمـة 

والتوي   سراهمة العامرةلشرركة فيلادلفيرا الدوليرة للاسرتثمارات التعليميرة المالمرفقوة القووائم الماليوة المرحليوة المختصورة لقد قمنا بمراجعة 

فوي حقووق  قائموة الودخل الشوامل المرحليوة وقائموة التغيوراتوكوً  مون  2325 أيلوول 33تتكون من قائمة المركز المالي المرحلية كموا فوي 

القووائم ض إعوداد وعور، إن والإيضواحات حولهوا ذلو  التواري فوي أشهر المنتهيوة  للتسعةالمرحلية  التدفقات النقديةقائمة والملكية المرحلية 

( الخوواب بووالقوائم الماليووة المرحليووة ؤووي موون مسوورولية م لووس إدارة 34) لمعيووار المحاسووبة الوودولي رقووموفقووا  المختصوورة  المرحليووة الماليووة

 المراجعة. ها استنادا إلى إجراءات حول تقريراإن مسروليتنا ؤي إصدار الشركة، و

 

 

 نطاق المراجعة

مون  الاستفسارتقتصر إجراءات المراجعة على (. 2413المراجعة ) الخاب بعملياتقا  للمعيار الدولي وف تم قيامنا بإجراءات المراجعةلقد 

 إجوراءاتإن  .الماليوة المرحليوة المختصورة قووائمحوول الوالقيوا  بوإجراءات تحليليوة المسرولين في الشركة عن الأمور الماليوة والمحاسوبية 

تمكننوا لا ، وحيث أن إجراءات المراجعوة وفقا  لمعايير التدقيق الدوليةالتي يتم القيا  بها  التدقيق تقل بشكل جوؤري عن إجراءاتالمراجعة 

الماليوة  قووائمالماليوة، فإننوا لا نبودي رأي تودقيق حوول ال قووائممن اكتشاف جميو  الأموور ال وؤريوة التوي قود يوتم الكشوع عنهوا عنود تودقيق ال

 . المرحلية المختصرة المرفقة

 

 

  النتيجة

لمختصورة المرفقوة لم يتبين لنا أية أمور جوؤرية ت علنوا نعتقود بوان القووائم الماليوة المرحليوة ا، دا  إلى إجراءات المراجعة التي قمنا بهااستنا

 ( الخاب بالقوائم المالية المرحلية.34)المحاسبة الدولي رقم لمعيارغير معدة وفقا  
 

 

 

 

 المهنيون العرب 

 ودةإبراهيــــم حمـــــ 2325ول تشرين الأ 28 عمان في
 (636جـــازة رقـــم )إ 
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 شركة فيلادلفيا الدولية للاستثمارات التعليمية

 مساهمة عامة محدودةشركة 

  0302أيلول  03ة كما في المرحلي المركز الماليقائمة 
 

 )بالدينار الأردني(
 

 ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

  

 

 إيضاح

 أيلول 33

 2325  

 )غير مدققة(

كانون الأول  31

2324  

 )مدققة(

    الموجودات

    الموجودات غير المتداولة 

 2516351615  2511251786    الممتلكات والمعدات

 1  1   موجودات مالية بالقيمة العادلة من خًل قائمة الدخل الشامل

 2516351616  2511251787   مجموع الموجودات غير المتداولة 
    

    الموجودات المتداولة

 1121349  5991618   أرصدة مدينة أخرى

 215261361  318211128   ذمم مدينة 

 231583  521547   برسم التحصيل شيكات

 218631733  513131353   النقد وما في حكمه

 515221693  914861643   مجموع الموجودات المتداولة

 01,125,033  03,610,303   مجموع الموجودات
    

    والمطلوبات  الملكيةحقوق 

    الملكيةحقوق 

 1513331333  1513331333   المدفوعرأس المال المصرح والمكتتب به و

 317531333  317531333   احتياطي إجباري

 (991663) (991663)  التغير المتراكم في القيمة العادلة للموجودات المالية

 612491462  517541524  3 أرباح مرحلة

 2418991832  2414341864   الملكيةحقوق  مجموع
    

     المطلوبات

 7821893  8841875   ستحق خًل عا  تسهيًت ائتمانية ت

 115531527  113891632   ذمم دائنة 

 215131928  215181623   أرصدة دائنة أخرى

ا  114111162  514141469   إيرادات مقبوضة مقدم 

 612581537  1312371566   مجموع المطلوبات

 01,125,033  03,610,303   والمطلوبات  الملكيةمجموع حقوق 
 

 
   

   
 

 

 

 

 

 

 

 وتقرأ م  تقرير المراجعة المرفق" المرحلية المختصرة  ةالماليالقوائم ( تشكل جزءا  من ؤذه 5( إلى رقم )1من رقم ) المرفقة "إن الإيضاحات



 

- 4 - 
 

 

 شركة فيلادلفيا الدولية للاستثمارات التعليمية

 مساهمة عامة محدودةشركة 

 )غير مدققة( 0302أيلول  03ة للتسعة أشهر المنتهية في المرحلي الشامل الدخلقائمة 

 

 )بالدينار الأردني(

 

 ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 
 للتسعة أشهر المنتهية في للثًثة أشهر المنتهية في  

 أيلول 33 

 2325 

 أيلول 33

2324 

 أيلول 33

 2325 

 أيلول 33

2324 

     

 913721845  1313211331  117481563  211931652  صافي إيرادات رسو  الساعات الدراسية والرسو  الأخرى 

 3531535  3711762  911862  1181818  إيرادات أخرىصافي 

 1721196  1671448  521742  361371  إيراد تاجير الباصات

 3,535,2,6  13,263,231  1,530,163  0,035,531  وع الإيراداتمجم

 (711551174) (714691592) (212361333) (213771415) مصاريع تشغيلية وإدارية 

 (1371342) (691538) (321955) (251932) مصاريع تمويل 

 (6351683) (5971388) (2321362) (2331711) استهًكات

 -  (1531333) -  (1531333) توقعة مخصص خسائر إئتمانية م

 (321432) (21467) (171885) (393) إيرادات أخرىو  مصاريعصافي 

 3,2,,1,33  0,0,1,256  (266,331) (332,253) الفترة قبل الضريبة (خسارةربح )

 -  (71991) -  31338  دخل سنوات سابقة) ضريبةرد )

 (3991595) (4841317) 1131238  511116  )مخصص( ضريبة دخل الفترةرد 

 (191983) (241216)  51663  21556  ضريبة المساؤمة الوطنية للفترة)مخصص( رد 

 1,2,5,333  22,360,,1  ( 1,0,,33) (035,333) والدخل الشامل للفترة  (الخسارةإجمالي الربح )

     

     

     

     

 3,132  ,3,11  ( 3,303) (3,300) الفترة (خسارة) ربح حصة السهم الأساسية والمخفضة من

     

 

 

 

 
   

   

 

 

 
 

 المالية المرحلية المختصرة  وتقرأ م  تقرير المراجعة المرفق"القوائم ( تشكل جزءا  من ؤذه 5إلى رقم ) (1من رقم ) المرفقة "إن الإيضاحات
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 شركة فيلادلفيا الدولية للاستثمارات التعليمية

 مساهمة عامة محدودةشركة 

 قة()غير مدق 0302أيلول  03ة للتسعة أشهر المنتهية في المرحلي الملكيةالتغيرات في حقوق قائمة 

  

 )بالدينار الأردني(

 
 

 ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 
 مجموع أرباح لمتراكمالتغير ا احتياطي رأس المال 

 حقوق الملكية مرحلة في القيمة العادلة  إجباري المدفوع 

      

 03,533,530  6,033,360  (33,663) 23,333,,0  12,333,333  1/1/0302الرصيد كما في 

 (0,023,333) (212531333) -  -  -  (3توزيعات أرباح )إيضاح 

 22,360,,1  117551362  -  -  -  إجمالي الدخل الشامل للفترة

 03,333,563  23,203,,2  (33,663) 23,333,,0  12,333,333  03/3/0302الرصيد كما في 

      

 306,,00,33  0,336,656  (33,663) 23,333,,0  12,333,333  1/1/0303الرصيد كما في 
 (1,323,333) ( 113531333) -  -  -  توزيعات أرباح

 1,2,5,333  115781433  -  -  -  إجمالي الدخل الشامل للفترة

 00,602,306  0,3,2,356  (33,663) 23,333,,0  12,333,333  03/3/0303الرصيد كما في 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 مالية المرحلية المختصرة  وتقرأ م  تقرير المراجعة المرفق"الالقوائم ( تشكل جزءا  من ؤذه 5( إلى رقم )1من رقم ) المرفقة "إن الإيضاحات
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 شركة فيلادلفيا الدولية للاستثمارات التعليمية

 مساهمة عامة محدودةشركة 

 )غير مدققة( 0302أيلول  03ة للتسعة أشهر المنتهية في المرحلي التدفقات النقديةقائمة 
 

 )بالدينار الأردني(
 

 ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 
 أيلول  33 

2325 

 أيلول 33

2324 

   الأنشطة التشغيلية

 119971975  212711586  قبل الضريبة الفترة  ربح

 6351683  5971388  استهًكات

 471387  531333  مخصص مكافاة نهاية الخدمة

 -  1531333  مخصص خسائر إئتمانية متوقعة 

   

   التغير في رأس المال العامل

 (594) (311964) شيكات برسم التحصيل

 (112321984) (114451367) ذمم مدينة 

 1351962  (4871269) أرصدة مدينة أخرى

 (2651381) (1631925) ذمم دائنة 

 413611649  413331337  إيرادات مقبوضة مقدما  

 (731981) -  شيكات آجلة الدف  

 (1761283) 8131253  أرصدة دائنة أخرى

 (4131818) (113721385) ضريبة دخل مدفوعة 

 416581618  413851224  صافي التدفقات النقدية من الأنشطة التشغيلية

   

   الأنشطة الاستثمارية

 (1291999) (871559) الممتلكات والمعدات 

   

   الأنشطة التمويلية

 ( 6311528) 1311985 تسهيًت إئتمانية 

 (113531333) (212531333) أرباح موزعة

 (116811528) (211481315) الأنشطة التمويليةالمستخدمة في صافي التدفقات النقدية 

   

 218471391  211491653  وما في حكمه  التغير في النقد

 2511761  218631733  في بداية السنة  وما في حكمه  النقد

 0,335,520  2,310,023  في نهاية الفترة وما في حكمه النقد

 
 

 

 

 

 

 المرحلية المختصرة وتقرأ م  تقرير المراجعة المرفق" الماليةالقوائم ( تشكل جزءا  من ؤذه 5( إلى رقم )1من رقم ) المرفقة "إن الإيضاحات
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 شركة فيلادلفيا الدولية للاستثمارات التعليمية

 مساهمة عامة محدودةشركة 

 )غير مدققة( المختصرة المرحلية الماليةالقوائم إيضاحات حول 

 0302 أيلول 03

 

 )بالدينار الأردني(
 

 ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 ام ـــــــعـ   .  1
 

كشوركة  1997( لسونة 22قانون الشركات رقوم ) بمقتضى شركة فيلادلفيا الدولية للاستثمارات التعليمية )جامعة فيلادلفيا(تاسست 

. وقود توم تحويول الصوفة القانونيوة للشوركة )ال امعوة( 1991شباط  27( في تاري  2243) ذات مسرولية محدودة وس لت تحت رقم

المملكووة الأردنيووة ؤووو  ، إن مركووز تسوو يل الشووركة29/8/2334( بتوواري  352إلووى شووركة مسوواؤمة عامووة وسوو لت تحووت الوورقم )

 مية. الهاش
 

 ومن غايات الشركة ما يلي :
 

 استيعاب الطلبة وإعدادؤم كمتخصصين على المستوى ال امعي. - 1

 إنشاء مراكز للبحث العلمي وإجراء البحوث العلمية التطبيقية م  ال امعات الوطنية والعربية. - 2

 عقد الاتفاقيات العلمية م  ال امعات العربية والدولية. - 3

 ر واستبدال الأراضي والأبنية باي شكل لصالح الشركة )ال امعة(.شراء واستئ ا - 4

 بالكيفية التي تراؤا مناسبة. بها استثمار أموالها والتصرف - 5

 القيا  باي أعمال أخرى مهما كان نوعها ترى فيها فائدة لها. - 6
 

 

 الأردن.  –إن أسهم الشركة مدرجة في بورصة عمان للأوراق المالية 
 

 

 .2325تشرين الأول  26 بتاري دارة في جلستـه المنعقـدة الإمن قبـل م لس  المرفقة المالية المرحلية المختصرةالقوائم  تـم إقرار

 

 

 

 

 
 

 ملخص لأهم الأسس المحاسبية   .  0
 

 

 المختصرة المالية المرحليةالقوائم أسس إعداد   

 التقارير المالية المرحلية.الخاب ب( 34معيار المحاسبة الدولي رقم )تم إعداد القوائم المالية المرحلية المختصرة المرفقة وفقا ل

  تم إعداد القوائم المالية المرحلية المختصرة وفقا  لمبدأ الكلفة التاريخية باستثناء الموجودات المالية التي تظهر بالقيمة العادلة.

 رة والذي يمثل العملة الرئيسية للشركة.ان الدينار الأردني ؤو عملة اظهار القوائم المالية المرحلية المختص

، بإستثناء المعايير والتعديًت السابقة الفترةمتماثلة م  السياسات التي تم اتباعها في  للفترة الحاليةإن السياسات المحاسبية المتبعة 

 ال ديدة التي أصبحت واجبة التطبيق إعتبارا  من بداية السنة المالية الحالية.

ليووة المرحليووة المختصوورة لا تتضوومن كافووة المعلومووات والإيضوواحات المطلوبووة للقوووائم الماليووة السوونوية والمعوودة وفقووا إن القوووائم الما

كما أن نتوائ  الأعموال ، 2324كانون الأول  31وي ب أن تقرأ م  التقرير السنوي للشركة كما في لمعايير التقارير المالية الدولية 

 عن النتائ  المتوقعة السنوية. المرحلية لا تمثل بالضرورة مرشرا  

 

 
 

 



 

 المساهمة العامة  )جامعة فيلادلفيا( شركة فيلادلفيا الدولية للاستثمارات التعليمية

 )غير مدققة(إيضاحات حول القوائم المالية المرحلية المختصرة 
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 استخدام التقديرات

إن اعداد القوائم المالية المرحلية المختصرة وتطبيق السياسات المحاسوبية يتطلوب مون ادارة الشوركة القيوا  بوبعد التقوديرات والإجتهوادات 

  التقوديرات تسوتند علوى فرضويات تخضو  لودرجات التي ترثر على القووائم الماليوة المرحليوة المختصورة والإيضواحات المرفقوة بهوا. ان تلو

متفاوتووة موون الدقووة والتوويقن، وعليووه فووإن النتووائ  الفعليووة فووي المسووتقبل قوود تختلووع عوون تقووديرات الادارة نتي ووة التغيوور فووي أوضوواع وظووروف 

 الفرضيات التي استندت عليها تل  التقديرات. 
 

 القوائم المالية المرحلية المختصرة:وفيما يلي أؤم التقديرات التي تم استخدامها في اعداد 
 

السونوية اعتموادا علوى  الاسوتهًكات احتساب قو  الادارة باعادة تقدير الاعمار الانتاجية لًصول الملموسة بشكل دوري لغاياتت -

ت( فوي قائموة الحالة العامة لتل  الاصول وتقديرات الاعمار الانتاجية المتوقعة فوي المسوتقبل، ويوتم اخوذ خسوارة التودني )ان وجود

 الدخل المرحلية.
 
 

 

م لمعيوار التقوارير الماليوة الودولي رقوم ) - ( حيوث تتطلوب ؤوذه 9تقو  إدارة الشركة بتقدير قيمة خسائر تدني الموجوودات الماليوة وفقوا

عثر وأرصودة العمليه إستخدا  العديد من الفرضيات والتقديرات عند إحتساب التدفقات النقدية المستقبلية وقيم الضمانات ونسب الت

 الموجودات المالية عند التعثر وتحديد فيما اذا كان ؤناك زيادة في درجة المخاطر الائتمانية للموجودات المالية.
 

 

 

 

 

 

 

 

 توزيعات أرباح .     0

مون  %15على توزي  أرباح نقدية علوى المسواؤمين بنسوبة  2325نيسان  12في وافقت الهيئة العامة للشركة في اجتماعها المنعقد 

 ( مليون دينار.15رأسمال الشركة البالغ )

 

 

 ضريبة الدخل .     3
 

 .2323تم تسوية الوض  الضريبي للشركة حتى نهاية عا   -
 

 

 

ولوووم تقوووم دائووورة ضوووريبة الووودخل بمراجعوووة سووو ًت  2324توووم تقوووديم كشوووع التقووودير الوووذاتي عووون نتوووائ  أعموووال الشوووركة لعوووا   -

 الشركة لتاريخه.

أشوووهر المنتهيوووة فوووي  للتسوووعةالووودخل وضوووريبة المسووواؤمة الوطنيوووة عووون نتوووائ  أعموووال الشوووركة توووم احتسووواب مخصوووص ضوووريبة  -

 الدخل.وفق ا لقانون ضريبة  2325 أيلول 33
 

 

 

 القيمة العادلة.     2

قصويرة إن القيمة العادلة للموجودات والمطلوبات المالية لا تختلع جوؤريا  عن قيمتها الدفترية حيث أن معظوم الأدوات الماليوة إموا 

 الأجل بطبيعتها أو يتم إعادة تسعيرؤا باستمرار.
 

 تستخد  الشركة الترتيب التالي لغايات تحديد القيمة العادلة للأدوات المالية:
 

 المستوى الأول: الأسعار السوقية المعلنة في الأسواق النشطة لنفس الأدوات المالية.
 

ثر علوى القيموة العادلوة ويمكون مًحظتهوا بشوكل مباشور أو غيور مباشور فوي المستوى الثاني: أسواليب تقيويم تعتمود علوى مودخًت تور

 السوق.
 

 المستوى الثالث: أساليب تقييم تعتمد على مدخًت ترثر على القيمة العادلة ولكن لا يمكن مًحظتها في السوق.

 

 0302أيلول  03

 المستوى 

 الأول

 المستوى 

 الثاني

 المستوى 

 المجموع الثالث
     

 1  -  1  -  الدخل الشامل  قائمةات مالية بالقيمة العادلة من خًل موجود
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 المستوى 

 الأول

 المستوى 

 الثاني

 المستوى 

 المجموع الثالث
     

 1  -  1  -  الدخل الشامل  قائمةموجودات مالية بالقيمة العادلة من خًل 
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Report on Review of Condensed Interim Financial Statements 

 

To The Board of Directors 
Philadelphia Int'l Educational Investments Company  
Public Shareholding Company 
Amman – Jordan 

Introduction 

We have reviewed the accompanying condensed interim financial statements of Philadelphia Int'l Educational 

Investments Company, comprising the interim statement of financial position as at 30 September 2025 and the 
related interim statement of comprehensive income, interim statement of changes in equity and interim statement 
of cash flows for the nine-months period then ended and the notes about condensed interim financial statements. 
Management is responsible for the preparation and presentation of this condensed interim financial statement in 
accordance with International Accounting Standard number (34) “Interim Financial Reporting”. Our 
responsibility is to express a conclusion on this condensed interim financial statements based on our review. 
 
 
Scope of Review 
we conducted our review in accordance with the International Standard on Review Engagements (2410) “Review 
of Interim Financial Information Performed by the Independent Auditor of the Entity.” A review of condensed 
interim financial statements consist of making inquiries, primarily of persons responsible for financial and 
accounting matters, and applying analytical and other review procedures. A review is substantially less in scope 
than an audit conducted in accordance with International Standards on Auditing and consequently does not 
enable us to obtain assurance that we would become aware of all significant matters that might be identified in an 
audit. Accordingly, we do not express an audit opinion. 
 
 

Conclusion  

Based on our review, nothing has come to our attention that causes us to believe that the accompanying 
condensed interim financial statements are not prepared, in all material respects, in accordance with International 
Accounting Standard number (34) “Interim Financial Reporting”. 
 

 
 

28 October 2025 Arab Professionals 

  Amman – Jordan Ibrahim Hammoudeh 

 License No. (606) 
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Philadelphia Int'l Educational Investments Company 

Public Shareholding Company 
Interim Statement of Financial Position as at 30 September 2025  

 

(In Jordanian Dinar) 

_________________________________________________________________________________________________________ 

 
 

  
 

Note 

30 September 
 2025 

(Unaudited) 

31 December 
2024  

(Audited) 

Assets    

Non – current assets    

Property and equipment  25,125,786 25,635,615 

Financial assets measured at fair value through other comprehensive income   1 1 

Total non – current Assets  25,125,787 25,635,616 

    

Current assets    

Other assets  599,618 112,349 

Accounts receivable   3,821,128 2,526,061 

Checks under collection  52,547 20,583 

Cash and cash equivalents   5,013,350 2,863,700 

Total current assets  9,486,643 5,522,693 

Total assets  34,612,430 31,158,309 

    

Equity and liabilities    

Equity    

Paid – in capital  15,000,000 15,000,000 

Statutory reserve    3,750,000 3,750,000 

Cumulative change in fair value   (99,660) (99,660) 

Retained earnings 3 5,754,524 6,249,462 

Total equity  24,404,864 24,899,802 

    

Liabilities    

Credit facilities – short term  884,875 782,890

Accounts payable  1,389,602 1,550,527 

Other liabilities  2,518,620 2,513,928 

Unearned revenues  5,414,469 1,411,162 

Total liabilities  10,207,566 6,258,507 

Total equity and liabilities  34,612,430 31,158,309 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 “The accompanying notes from (1) to (5) are an integral part of these condensed interim financial statements and read with review report” 



 

-4-

Philadelphia Int'l Educational Investments Company  
Public Shareholding Company 

Interim Statement of Comprehensive Income for the Nine Months Ended at 30 September 2025 (Unaudited) 
 

 (In Jordanian Dinar) 
 

 
 

 For the three months ended For the nine months ended 

 
30 September 

 2025 
30 September 

 2024 
30 September 

 2025 
30 September 

 2024 

     

Net tuition revenues  2,193,652 1,748,560 10,021,331 9,372,845 

Net other revenues 118,818 91,862 371,762 353,535 

Buses rental revenues 36,371 52,742 167,448 172,196 

Total revenues 2,348,841 1,893,164 10,560,541 9,898,576 

Operating and administrative expenses (2,377,415) (2,206,003) (7,469,592) (7,155,174) 

Finance expenses  (25,902) (32,955) (69,508) (107,342) 

Depreciation (200,711) (202,362) (597,388) (605,683) 

Provision for expected credit losses  (150,000) - (150,000) - 

Other expenses and revenues, net (393) (17,885) (2,467) (32,402) 

Profit (loss) before income tax for the period (405,580) (566,041) 2,271,586 1,997,975 

Prior years income tax (expense) surplus 3,008 - (7,991) -

Income tax (expense) surplus for the period 51,116 113,208 (484,317) (399,595)

National Contribution tax (expense) surplus for the period 2,556 5,660 (24,216) (19,980) 

Total comprehensive income (loss) for the period (348,900) (447,173) 1,755,062 1,578,400 

     

     

     

Basic and diluted earnings (loss) per share for the period  (0.023) (0.030) 0.117 0.105 

     
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

“The accompanying notes from (1) to (5) are an integral part of these condensed interim financial statements and read with review report” 
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Philadelphia Int'l Educational Investments Company  
Public Shareholding Company 

Interim Statement of Changes in Equity for the Nine Months Ended at 30 September 2025 (Unaudited) 
 

(In Jordanian Dinar) 

__________________________________________________________________________________ ________ __________________ 
 

 

 
Paid – in 
capital 

Statutory 
reserve 

Cumulative 
change in 
fair value 

Retained 
earnings 

 
Total  

equity 

      

Balance at 1 January 2025 15,000,000 3,750,000 (99,660) 6,249,462 24,899,802 

Paid dividends (Note 3) - - - (2,250,000) (2,250,000) 

Total comprehensive income for the period - - - 1,755,062 1,755,062 

Balance at 30 September 2025 15,000,000 3,750,000 (99,660) 5,754,524 24,404,864 

      

Balance at 1 January 2024 15,000,000 3,750,000 (99,660) 3,446,686 22,097,026 

Paid dividends  - - - (1,050,000) (1,050,000) 

Total comprehensive income for the period - - - 1,578,400 1,578,400 

Balance at 30 September 2024 15,000,000 3,750,000 (99,660) 3,975,086 22,625,426 

      
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

“The accompanying notes from (1) to (5) are an integral part of these condensed interim financial statements and read with review report” 
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Philadelphia Int’l Educational Investments Company  
Public Shareholding Company 

Interim Statement of Cash Flows for the Nine Months Ended at 30 September 2025 (Unaudited) 

 
(In Jordanian Dinar) 

________________________________________________________________________________________________ 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 “The accompanying notes from (1) to (5) are an integral part of these condensed interim financial statements and read with review report” 

 
30 September  

2025 

30 September  

2024 

Operating activities   

Profit for the period before income tax 2,271,586 1,997,975 

Depreciation 597,388 605,683 

Provision for end of service indemnity 50,300 47,087 

Provision for expected credit losses  150,000 - 
   

Changes in working capital    

Checks under collection (31,964) (594) 

Accounts receivable (1,445,067) (1,232,984) 

Other assets (487,269) 105,962 

Accounts payable (160,925) (265,081) 

Unearned revenues 4,003,307 4,061,649 

Postdated checks - (70,981) 

Other liabilities 810,253 (176,280) 

Paid income tax (1,372,385) (413,818) 

Net cash flows from operating activities  4,385,224 4,658,618 

   

Investing activities    

Property and equipment (87,559) (129,999) 

   

Financing activities   

Credit facilities  101,985 (631,528) 

Paid dividends (2,250,000) (1,050,000) 

Net cash flows used in financing activities (2,148,015) (1,681,528) 

   
   

Changes in cash and cash equivalents 2,149,650 2,847,091 

Cash and cash equivalents, beginning of the year  2,863,700 251,761 

Cash and cash equivalents, end of the period  5,013,350 3,098,852 
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Philadelphia Int'l Educational Investments Company  
Public Shareholding Company 

Notes to the Condensed Interim Financial Statements (Unaudited) 
30 September 2025 

 
(In Jordanian Dinar) 

____________________________________________________________________________________________________ 
 

 
1  .   General     
      

Philadelphia Int'l Educational Investments Company was established during the year 1991 as a limited 
liability company under the number (2240), the legal entity of the company was converted to a public 
shareholding company at the year 2004 under the number (352). The company head office is in the 
Hashemite Kingdom of Jordan. 
  

The company's main objectives are the following:  
 
1. The acceptance and preparing of higher education students. 
 
2. Establishing Scientific Research Centers and cooperating with other national and Arabic Universities. 
 

3. Renting and investing Real Estate to the favor of the University. 
 
The company stocks are listed in Amman Stock Exchange – Jordan. 
 

The condensed interim financial statements have been approved for issue by the Company’s Board of 
Directors on 26 October 2025. 

   

 
2.     Summary of significant accounting policies
 

Basis of Preparation  

The condensed interim financial statements of the Company have been prepared in accordance with 
International Accounting Standard number (34) “Interim Financial Reporting”. They do not include all of the 
information required in annual financial statements in accordance with IFRSs, and should be read in 
conjunction with the financial statements of the Company for the year ended 31 December 2024.  
 
 

The condensed interim financial statements have been prepared on a historical cost basis except for 
investment securities, which have been measured at fair value. 
   

The condensed interim financial statements are presented in Jordanian Dinar which is the functional 
currency of the Company. 
 

The accounting policies are consistent with those used in the previous period, except for the adoption of new 
and amended standards effective as at the beginning of the year. 

 

Use of estimates 
The preparation of the condensed interim financial statements requires management to make estimates and 
assumptions that affect the reported amount of financial assets and liabilities and disclosure of contingent 
liabilities. These estimates and assumptions also affect the revenues and expenses and the resultant 
provisions, considerable judgment by management is required in the estimation of the amount and timing of 
future cash flows. Such estimates are necessarily based on assumptions about several factors involving 
varying degrees of judgment and uncertainty and actual results may differ resulting in future changes in 
such provisions.  

 

 
 

 



Philadelphia Int'l Educational Investments Company (PLC)     
Notes to the Condensed Interim Financial Statements (Unaudited) 
30 September 2025
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Management believes that the estimates are reasonable and are as follows: 
 
 

- Management reviews periodically the tangible assets in order to assess the depreciation for the year based on 
the useful life and future economic benefits. Any impairment is taken to the interim statement of profit or 
loss. 

-   The measurement of impairment losses under IFRS 9 requires judgment, in particular, the estimation of the 
amount and timing of future cash flows and collateral values when determining impairment losses and the 
assessment of a significant increase in credit risk. These estimates are driven by a number of factors, changes 
in which can result in different levels of allowances. Elements of the expected credit loss model that are 
considered accounting judgments and estimates include Probability of default (PD), Loss given default 
(LGD) and Exposure at default (EAD). 

 

3 .   Paid dividends 
The General Assembly has resolved in its meeting held on 12 April 2025 to distribute 15% cash dividends to 
shareholders from the Company's capital amounting (15) Million Dinar.  
 
 
 

4  .   Income tax  

- The Company settled its tax liabilities with the Income Tax Department up to the year 2023. 
 
- The Income tax return for the year 2024 has been filed with the Income Tax Department, but the 

Department has not reviewed the Company's records till the date of this report. 
 

- The income and National Contribution Tax provision for the nine months ended at 30 September 2025 was 
calculated in accordance with the Income Tax Law. 

 
 
5  .     Fair value of Financial Instruments 
 

The fair values of the financial assets and liabilities are not materially different from their carrying values as 
most of these items are either short-term in nature or re-priced frequently. 
 
 

Financial assets and financial liabilities measured at fair value in the interim statement of financial position 
are grouped into three levels of a fair value hierarchy. The three levels are defined based on the observably of 
significant inputs to the measurement, as follows: 

 

 Level 1: quoted prices (unadjusted) in active markets for identical assets or liabilities. 
 Level 2: inputs other than quoted prices included within level 1 that are observable for the asset or liability, 

either directly or indirectly. 
 Level 3: unobservable inputs for the asset or liability. 

 
 
 

 

30 September 2025 Level 1 Level 2 Level 3 Total 

     

Financial assets at fair value through other comprehensive income - 1 - 1 
 
 
 

31 December 2024 Level 1 Level 2 Level 3 Total 

     

Financial assets at fair value through other comprehensive income - 1 - 1 
 


